



مدرستنا الثانوية الانجليزية - الفجيرة OUR OWN ENGLISH HIGH SCHOOL-FUJAIRAH

Affiliated to the CBSE, Delhi, Affiliation No 6630016 | Registered as a Cambridge International School, Reg. No. AEO14
P.O. Box 967, Fujairah, United Arab Emirates | www.ourown.school | info@ourown.school | +971-92224855

Ref No: OOEHS/Cir/146/2022-23

April 19, 2023

Circular to Parents: Eid-Al-Fitr Holidays – All Grades

Dear Parents,

Greetings!!!!

I would like to extend our warmest wishes to you and your family for a happy and blessed Eid Al-Fitr! The school will remain closed from Ramadan 29 (20 April 2023) to Shawwal 3, on the occasion of Eid-Al-Fitr. The school will reopen on Monday, 24th April 2023 if Eid Al-fitr is on Friday, April 21st. If Eid Al-fitr falls on Saturday April 22nd, the school will reopen on Tuesday, 25th April, 2023. Timetable will be shared by the class teachers. Eid Mubarak!!!!	ترسل لكم مدرستنا الثانوية الانجليزية أحر تمنياتنا لكم ولأسرتكم بمناسبة حلول عيد الفطر السعيد والمبارك! سوف تكون إجازة عيد الفطر المبارك من يوم الخميس 29 رمضان (المصادف 20 أبريل 2023) 1444 إلى 3 شوال 1444 على ان يستأنف الدوام المدرسي يوم الاثنين 24 أبريل 2023 إذا صادف عيد الفطر يوم الجمعة 21 أبريل. اما إذا صادف العيد يوم السبت 22 أبريل ، سوف يستأنف الدوام المدرسي يوم الثلاثاء 25 أبريل 2023. سيتم مشاركة الجدول المدرسي من قبل معلمي الفصل. عيد مبارك!!!!
---	--

Kind regards,


Syed Tahir Ali
Principal